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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018 - 2023  
 

PROTOKÓŁ NR 28/21 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 22 czerwca 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu  
 

 

W posiedzeniu udział wzięło 10 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Listy: obecności członków Komisji i gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do protokołu. 
 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2020. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania finansowanego Powiatu Zgierskiego za rok 2020. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXXIV sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Pietruszewski otworzył 28 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.  
 

Ad. 2 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2020 (materiał sesyjny). 

 

Komisja przy 7 głosach za, 2 przeciw i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie w zakresie dotyczącym Komisji.  

 

Ad. 3 

Sprawozdanie finansowanego Powiatu Zgierskiego za rok 2020 (materiał sesyjny). 

 

Komisja przy 7 głosach za, 2 przeciw i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie w zakresie dotyczącym Komisji.  

 

Ad. 4 

1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Zgierskiego za rok 2020 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Zgierskiego za rok 2020. 

 

Komisja 7 głosach za, 2 przeciw i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/275/20 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 

2021. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła projekt uchwały.  
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Radny Adam Świniuch zapytał, co to jest za droga w gminie Głowno, która się jeszcze 

uchowała, gdzie ta droga, kiedy była ostatni raz remontowana dlaczego została już 

remontowana, czy to jakiś rezus jej minął, czy były takie dziury, bo nie wierzy że była 

robiona 5, 6 lat temu.   

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota przekazał, iż nie pamięta kiedy była robiona ta droga, 

najprawdopodobniej jeszcze powiatu nie było. Był złożony wniosek na dojazdówkę, 

dostaliśmy 385 000 zł dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego i stąd zabezpieczenie 

wkładu własnego na realizację tego zadania. Jest to droga typowa przez tereny wiejskie, 

kwalifikuje się do dofinansowania z ochrony gruntów. Stan techniczny jest na tyle zły,               

że praktycznie nie było szans na jej reanimację. To jest jedna z dróg na większości 

odcinku, która była zaliczana do stanu dróg złych.     

 

Komisja przy 7 głosach za, 2 przeciw i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

3. Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                 

29 lutego 2008 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz 

ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub                   

na czas nieoznaczony. 

 

Komisja przy 7 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

  

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 27/21 z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 6 

Radna Ilona Zinser powiedziała, że w Parzęczewie od ponad miesiąca są zainstalowane 

światła, które jeszcze nie działają. Co jest przyczyną, że tak długo czekamy,                       

kiedy można się doczekać ich funkcjonowania.   

 

Starosta wyjaśnił, że czekaliśmy na podłączenie PGE, zainstalowanie licznika. Z posiadanych 

informacji w tym tygodniu mają te światła zaświecić.   

 

Radna Ilona Zinser zapytała, na jakim etapie jest budowa hali sportowej w Aleksandrowie 

Łódzkim, kiedy będzie otwarcie. 

 

Starosta przekazał, że termin zakończenia budowy minął z dniem ostatniego maja. Ustawa 

Covidowa zezwala do przedłużenia terminu - bez konsekwencji - na okres 3  miesięczny                              

i wykonawca z tego skorzystał. W związku z tym będziemy musieli najprawdopodobniej 

wystąpić do Urzędu Marszałkowskiego o przedłużenie rozliczenia o 1 miesiąc, czyli                           

do 31 lipca (mieliśmy do końca czerwca).  Było to skończenia, wykonawca powinien się 

wyrobić, ale że przepisy na to pozwalają to się z tego po prostu korzysta. Prace praktycznie są 

na ukończeniu. 

 

Radny Adam Świniuch oznajmił, że 6 lub 7 lat temu w miejscowości Orła na przejeździe 

kolejowym powiat położył nakładkę. W ubiegłym roku przyszli kolejarze pocięli i wyrzucili 

ten asfalt i barierki, które tam były. Wybudowali przepiękny przejazd, zrobili to zawodowo                

z wielkim rozmachem i bezpieczeństwo jest w pełni zachowane jeżeli chodzi o drogę. Droga 

jest wybudowana na dosyć wysokim nasypie i czy wiadomo coś na temat zwieńczenia tego 

przejazdu barierkami, czy one zostaną odtworzone. Nasypy są wysokie i zjazd autobusem 

pełnym dzieci skończyłby się wielką tragedią. Tam regularnie 2 razy dziennie  autobusy 

jeżdżą dowożąc dzieci do szkół.  



 3 

 

Starosta przyznał, że w tej chwili nie jest w stanie odpowiedzieć jakie były uzgodnienia                     

z PKP. Sprawdzi to i odpowie radnemu.  

 

Radny Leszek Potakowski przypomniał, że w kwietniu w budżecie zostały zabezpieczone 

środki w wysokości 100 000 zł na projekt budowy drogi Popów-Mąkolice - czy coś w tej 

sprawie się dzieje.  

 

Starosta poinformował, że w najbliższych dniach będzie ogłoszony przetarg na wykonanie tej 

dokumentacji. W tej chwili przygotowują się do opisu, żeby zlecić wykonanie firmie 

zewnętrznej. Prawdopodobnie tak jak zakładaliśmy w tym roku ta dokumentacja zostanie 

zrobiona.   

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 28 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała  

 

Główny Specjalista  

Wanda Komorowska  

          Przewodniczący Komisji  

          Rozwoju Gospodarczego  

        i Infrastruktury Przestrzennej  

 

        Włodzimierz Pietruszewski  

 

      


